

Confucius Institute Joins the 15th Annual International Tasting of Alabama

On November 10th, Montgomery held the 15th Annual International Tasting of Alabama. The event was hosted by MACAO (Montgomery Area Council on Aging) and co-organized by the Confucius Institute. About 600 people came to participate in the festival. The Confucius Institute provided cuisine for the festival that was not only full of color and flavor, but also light and healthy. CIT also provided Chinese activities such as tea art, painting, guzheng, Xinjiang dances, and lion dances for the event. The Institute added a colorful Chinese element to this event. By participating, the Confucius Institute not only provides American citizens with a deeper understanding of Chinese cuisine and culture, but also offers a good platform for local people to experience the cultural customs of different countries, enabling various cultures to gain new vitality via exchange.

孔子学院为国际美食节添加多彩中国元素

2019年11月10日，美国阿拉巴马州第十五届国际美食节（15th Annual International Tasting）在州府蒙哥马利市举行。该活动由蒙哥马利老年理事会 MACOA（Montgomery Area Council On Aging）主办，孔子学院协办，约600名市民前来参加。孔子学院为此次美食节提供的中国美食，不仅色香味俱全，口感清淡均衡，也因其健康深受活动现场参与者的欢迎。孔子学院还为此次活动提供了茶艺、中国书画、古筝、新疆舞及舞狮等独具中国特色节目，孔子学院为此次国际美食增添了多彩的中国元素，受到来宾们的喜爱。通过参加此次活动，孔子学院不仅让美国市民近距离了解中国美食和文化，还为当地民众体验不同国家文化风情提供了很好的平台，让各种文化在交流碰撞中获得新的生命力。